
 
 
 
Wij zijn  Franchisegever en herkennen ons niet in het beeld dat er hardnekkige problemen in de 
franchisesector en structurele onevenwichtigheden in de verhouding tussen franchisenemers en 
franchisegevers zijn.  
Een feitelijke onderbouwing van deze problematiek wordt ook niet duidelijk in het wetsvoorstel.  
Het wetsvoorstel en de NFC zijn gebaseerd op incidenten in sommige delen van de markt.  
Franchise is geen gelijke relatie of partnership, wel een commerciële samenwerking waarbij twee 
zelfstandige ondernemers ieder opereren binnen hun eigen onderneming. De verantwoordelijkheid 
van de Franchisegever ligt bij de ontwikkeling en bescherming van de formule en van franchisenemer 
bij het uitbaten van de onderneming. 
Wij zijn tegen de wettelijke verankering van de NFC in de huidige vorm en voor zelfregulering. Als het 
al bij wet zou moeten adviseren wij een Franchisewet te maken. Dat is democratischer, duidelijker en 
beter dan een wet én een separate code met daarop een aparte toelichting, waarin veel open 
normen staan en die tegenstrijdigheden bevatten.  
  
De huidige NFC leidt tot juridisering van de relatie met mijn franchisenemers. De NFC zorgt dat wij de 
zeggenschap over onze formule verliezen, de zorgplicht naar franchisenemers word vergroot, tast 
het huidige verdienmodel aan en remt onze groei- en innovatiemogelijkheden als formule-eigenaar. 
Concluderend betwijfelen wij of onze belangen in het proces van totstandkoming van de NFC zijn 
meegenomen door degenen die de NFC hebben geschreven. 
 


